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SLOVO STAROSTY

Milí spoluobčané, rok 2022 se ve svém běhu dostal 
do cílové rovinky, oslavili jsme Vánoce i Silvestr a přivítali 
nový rok 2023. Věřím, že pro všechny to byly jedny z těch 
krásnějších dnů roku 2022. Dokonce to zprvu vypadalo, 
že budou Vánoce konečně bílé, bohužel nás počasí jen 
potrápilo ledovatkou a Vánoce byly opět na blátě.

Věřím, že tato skutečnost nic na jejich kráse neubra-
la. Doufám, že jste poslední dny ve starém roce využili k 
regeneraci a načerpání sil do nadcházejícího roku a když 
rok 2022 protnul cílovou pásku a předal štafetu novému 
roku 2023, přivítali jste nový rok s  úsměvem,  radostí 
a s očekáváním co nám nový rok přinese s představami 
a přáními, co bychom chtěli v následujícím roce či v bu-
doucnosti udělat nebo dokázat. Přeji všem do nového 
roku hodně zdraví, štěstí, úspěchů, odhodlání, odvahy 
a sil na cestě k vysněným cílům.

Bc. Lukáš Marek
starosta

AKTUÁLNÍ STAV OBCE
Díky demisi třech bývalých zastupitelů se obec do-

stala do nelehké situace. Akce, které byly naplánované se 
bohužel musely pozastavit.

V  současné době se obec nachází v  rozpočtovém 
provizoriu. To znamená, že můžeme použít 1/12 z plá-
novaného rozpočtu. Nyní máme za sebou dílčí přezkum 
účetnictví z  kraje, který bohužel nedopadl dobře. Byly 
zjištěny vážné závady v účetnictví a tak musí proběhnout 
celková rekonstrukce účetnictví. 16.1.2023 proběhl kom-
pletní audit účetnictví nezávislým auditorem, o výsledku 
vás budu informovat.

OBSAH ČÍSLA
Slovo starosty .............................................................1
Zasedání zastupitelstva obce Radimovice ........ 2-16
Kroužek mladých hasičů v roce 2022 .............16-17
Výjezdová jednotka obce Radimovice ............17-19
Dění v Radimovicích ........................................19-24
Prezidentské volby ...................................................24
Volby do zastupitelstva ...........................................24



ZPRAVODAJ OBCE RADIMOVICE  Strana  2

8. ZASEDÁNÍ
ZASTUPITELSTVA 
OBCE RADIMOVICE 
DNE 31. 10. 2022

Přítomno: 7 zastupitelů
Dále přítomni: 11 občanů

Oznámení o termínu zasedání zastupitelstva 
vč. programu bylo vyvěšeno na úřední desce 
dne 21. 10. 2022.

1. Zahájení - schválení programu, jmenování 
zapisovatele a ověřovatelů zápisu
Program zasedání:
Před schválením programu zasedání informoval 
starosta o změně programu jednání a vynechání 
některých bodů z jednání z důvodu nedostatku 
času k projednání se zastupiteli a to:
- předání pozemků ppč. 1273, 1016/6, 1060/12, 
1011/5, 1016/5 k.u. Radimovice - bylo schváleno 
na 6. zasedání dne 19.9.2022 usnesením č. 46/2022
- oprava výusti na ppč. 1203 a 1434 k.u. 
Radimovice – bylo schváleno na 6. zasednání 
usnesením č. 47/2022
- stanovisko obce k možnému předčasnému 
užívání komunikace (Radimovice jih, bývalé 
polnosti paní Šulcové-Lankové - v současné 
době není dostatek informací, starosta zajistí 
informace dle usnesení č. 46/2022 – jak je v 
současné době dořešeno plnění podmínek o 
uzavření smlouvy.

Program zasedání:
1. Zahájení - jmenování zapisovatele a ověřo-

vatelů zápisu.
2. Kontrola zápisu z minulého jednání.
3. Smlouva o poskytnutí dotace od MRJ, 

projekt zvýšení kvality v obcích – pivní set + 
podium

4. Zhotovení komunikace Kafka-Bryknar
5. Převod finančních prostředků z majetkového 

účtu KB na běžný účet KB obce Radimovice 

za účelem zhotovení komunikace Kafka-
-Bryknar

6. Vyjádření členů zastupitelstva pí. Švec a p. 
Hoffmana k výsledkům voleb

7. Diskuse – informace o schválení nového 
Územního plánu obce Radimovic Závěr.

8. Závěr 

Námitky proti programu: nejsou

Zapisovatelem byl určen: Hana Rulcová
Ověřovatelé zápisu: pí. Švec, p. Hoffman

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

7 0 0

Program jednání byl schválen.

2. Kontrola zápisu z minulého jednání 
Usnesení č. 22/2013 – trvá
(uzavření kupní smlouvy)
Usnesení č. 02/2021 – trvá
(aktualizace nařízení zimní údržba)
Usnesení č. 32/2022 – trvá
(předání sportoviště od Sokola Radimovice)
Usnesení č. 48/2022 – trvá
(inventarizace majetku – původní termín do 
21.10.2022)
Usnesení č. 45/2022 – trvá 
dotace MR Jizera - Zvýšení kvality života 
obcích MRJ)
Usnesení č. 50/2022 – trvá
(převod finančních prostředků)

3. Předsedající přednesl návrh o poskytnutí 
dotace od MR Jizera v rámci spoluúčasti 
projektu „Zvýšení kvality života v obcích MR 
Jizera“.
Obec Radimovice z projektu získává 6 ks 
pivních setů, společně s obcí Vlastibořice a 2 
ks stanů 8x4m, 1 ks podium 6x3 m, finanční 
spoluúčast obce Radimovice je 68.122 Kč.
Usnesení č. 19/2022
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Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
Smlouvy o poskytnutí dotace od MR Jizera  
v rámci spoluúčasti na projektu „Zvýšení 
kvality života v obcích MR Jizera“ za finanční 
spoluúčasti obce Radimovice je 68.122,- Kč a
U K L Á D Á
starostovi obce podepsat s MRJ smlouvu 
o poskytnutí dotace.

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

4. Zhotovení komunikace Kafka-Bryknar
starosta souhlasí s výsledkem otevírání obálek 
za přítomnosti p. Kácovské a souhlasí se zhoto-
vitelem komunikace od f. ASANO.
Usnesení č. 21/U/2022
Zastupitelstvo obce po projednání
U K L Á D Á
starostovi obce podepsat Smlouvu o dílo na 
zhotovení komunikace s f. ASANO

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

0 0 0

Výsledek hlasování: Odloženo na listopadové 
zasedání zastupitelstva z důvodů nejasností 
smlouvy z f. ASANO.

5. Odkup finančních prostředků z fondu 
Amundi Komerční banky.
Usnesení č. 20/U/2022
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
převod finančních prostředků v celkové výši 
1.000.000,- (jeden milion korun českých) z 
fondu Amundi krátkodobý 400.000,- a Amun-
di Solutions Conservative částku 600.000,- Kč 
s převedením prostředků na běžný účet obce 
Radimovice a

U K L Á D Á
starostovi obce provést odkup skrze investiční-
ho poradce Komerční banky.

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

6 1 0

Robert Marek byl proti.
Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

Pan Robert Marek žádá kontrolu stavu výše  
zmiňovaných finančních prostředků.

6. Vyjádření členů zastupitelstva pí. Švec 
a p. Hoffmana k výsledkům voleb
p Hlaváček Jakub, Marek Robert, p. Kára ne-
souhlasili se složením zastupitelstva.
K rezignaci vyzvali p. Hoffmana a paní Švec
k odstoupení a k opakování voleb. K opakování 
voleb se přidala i paní Hana Hanušová. Marek 
Robert konstatoval, že nebyla mezi obyvatele 
dána informace o zřízení společné kandidátky 
a z tohoto důvodu nemohli včas reagovat ostat-
ní a zřídit si za včas také kandidátku.
- paní Švec a p. Hoffman sdělili, že se členství
v zastupitelstvu nevzdají.
- předsedající konstatoval, že není důvod  
k odstoupení p. Švec a pana Hoffmana z dů-
vodu řádného průběhu voleb. Ve stanoveném 
čase na odvolání proti výsledkům voleb nebyly 
vzneseny žádné námitky a z tohoto důvodu 
není důvod k odvolání. Neexistuje ani žádná 
zákonná povinnost oznamovat zřízení společ-
né kandidátky.
Společnou kandidátku navrhla p. Hanušová.
P. Robert Marek znovu apeloval na pí. Švec  
a pana Hofmana a žádal jejich rezignaci.

7. Diskuze
Informace předsedajícího:
- Zůstatky na účtech k 31.10.2022
Běžný účet KB – 4.111.033,33 Kč
ČNB – 458.460,12 Kč
Termínovaný účet- 1.001.968,94 Kč
AMUNDI - 1.616.657,46 Kč
- starosta informoval, že byl odsouhlasen nový 
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Územní plán obce Radimovice
- p. Ondřej Zoubek rezignoval na funkci 
zastupitele
- p. Bartoš v zastoupení stavebníků / nová 
zástavba na pozemcích pí. Simony Lankové/
žádá obec o zrychlený souhlas o předčasném 
užívání komunikace z důvodu kolaudace
- bude vyřízeno nejpozději do 14 dnů
- pí Bryknarová žádá o urychlení řešení situace 
komunikace Kafka-Bryknar - bude se řešit co 
nejrychleji
- p. Dvořák L. žádá o zprávu ohledně stavu 
financí a jejich zhodnocení z fondu Amundi 
KB-bude prezentováno na listopadovém zase-
dání zastupitelstva
- p. Šrytr žádá urychlit požadavek hasičů 
ohledně řešení skladování pódia a hasičského 
vybavení na louce u Tří svatých

8. Závěr
Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.58 hod.

9. ZASEDÁNÍ
ZASTUPITELSTVA 
OBCE RADIMOVICE 
DNE 23. 11. 2022

Přítomno: 7 zastupitelů
Dále přítomni: 8 občanů

Oznámení o termínu zasedání zastupitelstva 
vč. programu bylo vyvěšeno na úřední desce 
dne 15. 11. 2022.

1. Zahájení - schválení programu, jmenování 
zapisovatele a ověřovatelů zápisu
Program zasedání:
1. Zahájení - jmenování zapisovatele 

a ověřovatelů zápisu.
2. Kontrola zápisu z minulého jednání.
3. Slib člena zastupitelstva obce Radimovice
4. Volba předsedy kulturní komise 

a kontrolní komise
5. Zhotovení komunikace Kafka - Bryknar

6. Vyjádření ke komunikaci Šulc - Lanková
7. Odpověď na dotaz ohledně fondu AMUNDI 

- Odkup všech finančních prostředků 
z fondu Amundi Komerční banky. 

8. Zrušení spořícího účtu a převedení finanč-
ních prostředků na termínovaný vklad

9. Mimořádný audit účetnictví za období od 
11.2018 – 10.2022

10. Rally 
11. Diskuse
12. Závěr

Námitky proti programu: nejsou
 
Zapisovatelem byl určen: Robert Marek
Ověřovatelé zápisu: pí Švec a p. Hoffman

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

7 0 0

Program jednání byl schválen.

2. Kontrola zápisu z minulého jednání 
Usnesení č. 22/2013 – trvá 
(uzavření kupní smlouvy)
Usnesení č. 02/2021 – trvá 
(aktualizace nařízení zimní údržba)
Usnesení č. 32/2022 – trvá 
(předání sportoviště od Sokola Radimovice)
Usnesení č. 48/2022 – trvá 
(inventarizace majetku – původní termín do 
21.10.2022)

3. Složení slibu člena zastupitelstva obce 
Radimovice
Předsedající v souladu s §69 odst. 2 zákona 
o obcích vyzval přítomného člena zastupitel-
stva Vladimíru Tomšů (jako náhradník SNK 
Pro RADIMOVICE ) ke složení slibu. Před 
složením slibu předsedající upozornil přítom-
ného člena zastupitelstva, že odmítnutí složit 
slib nebo složení Zápis č. 1 ze zasedání Zastu-
pitelstva obce Radimovice ze dne 23.11.2022 
Stránka 2 slibu s výhradou má za následek 
zánik mandátu (§55 Zákona č. 491/2001Sb., 
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o volbách do zastupitelstev obcí a o změně 
některých zákonů v platném znění).
Předsedající Bc. Lukáš Marek přečetl text slibu 
podle § 69 odst.2 zákona č.128/2008 Sb.,  
o obcích ve znění pozdějších předpisů ‚‚Slibuji 
věrnost České republice. Slibuji na svou čest 
a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat 
svědomitě, v zájmu obce a jejich občanů a řídit 
se Ústavou a zákony České republiky‘‘ Poté 
přítomný člen zastupitelstva Vladimíra Tomšů 
pronesením slova ‚‚slibuji‘‘ a svým podpisem 
potvrdila složení slibu, příloha č. 1 tohoto 
zápisu. Bylo konstatováno, že přítomný člen 
zastupitelstva složil zákonem stanovený slib  
a může se ujmout svého mandátu. Člen zastu-
pitelstva neodmítl složení slibu ani nesložil 
slib s výhradou.

4. Volba předsedy kulturní komise a člena 
kontrolního výboru
Na základě žádosti pí Švec jakožto předsedy 
kulturní komise o uvolnění z této funkce. Této 
žádosti bylo vyhověno. Zastupitelka Iva Švec 
bude i nadále členem kulturní komise. 
Dále předsedající navrhuje do funkce člena 
kontrolní komise Vladimíru Tomšů.
Usnesení č. 21/U/2022 
- Zastupitelstvo obce po projednání 
V O L Í do funkce předsedy kulturní komise  
pí. Vladimíru Tomšů.
Usnesení č. 21/U/2022 

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

6 0 1

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

Usnesení č. 22/U/2022
- Zastupitelstvo obce po projednání V O L Í do 
funkce člena Kontrolního výboru Vladimíru 
Tomšů. Usnesení č. 22/U/2022

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

6 0 1

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

Zápis č. 1 ze zasedání Zastupitelstva obce Ra-
dimovice ze dne 23.11.2022 Stránka 3.

5. Zhotovení komunikace Kafka – Bryknar
Na základě usnesení č. 21/U/2022 ze dne 
31.10.2022, byl odložen podpis smlouvy o dílo 
na zhotovení komunikace Kafka-Bryknar dle 
výsledků výběrového řízení a bylo uloženo 
důkladnější seznámení s tímto projektem. 
Usnesení č. 23/U/2022 - Starosta konstatuje,  
že se zastupitelstvo obce důkladně seznámilo 
se všemi okolnostmi tohoto projektu a po 
projednání u k l á d á starostovi obce podepsat 
smlouvu o dílo na zhotovení komunikace  
s firmou ASANO, která vzešla z řádného 
výběrového řízení.
Usnesení č. 23/U/2022

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

6 0 1

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

Starosta má výhrady ke komunikaci:
V nejužším místě nebude dodržena prů-
jezdnost a bude se muset zasáhnout do 
soukromých pozemků. Je nutno vycházet s 
ustanovení ČSN 736110 Projektování místních 
komunikací. Šířka vlastní obousměrné komu-
nikace musí být 5,5m při šířce jízdního pruhu 
2,75m anebo jedno pruhová obousměrná 
komunikace s výhybnami může mít šíři 4m.

6. Vyjádření ke komunikaci Šulc, Lanková
Na základě žádosti o přezkum podané dne 
9.11.2022 panem Havlem se zastupitelé sezná-
mili se situací na místě a zastupitelstvo obce 
navrhujeme upuštění od požadavku rozšíření 
pruhu pro zimní údržbu o 0,5m na pozemcích 
komunikace Šulc-Lanková. Co se týče zrušení 
zálivu, nechť se obrátí na majitele komunikace 
a dále na PČR, která zálivy nařídila. 
Usnesení č. 24/U/2022 - zastupitelstvo obce 
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navrhujeme upuštění od požadavku rozšíření 
pruhu pro účely zimní údržby o 0,5m na po-
zemcích komunikace Šulc-Lanková 
Usnesení č. 24/U/2022

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

6 0 1

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

7. Odkup všech finančních prostředků 
z fondu Amundi Komerční banky. 
Usnesení č. 25/U/2022 Zastupitelstvo obce po 
projednání
S C H V A L U J E
odprodej veškerého majetku podílových fondů 
Amundi u Komerční banky. 
U K L Á D Á
starostovi obce provést prodej prostřednictvím 
investičního poradce Komerční banky. 
Zápis č. 1 ze zasedání Zastupitelstva obce  
Radimovice ze dne 23.11.2022 Stránka 4
Usnesení č. 25/U/2022 

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

8. Zrušení spořícího účtu a převedení finanč-
ních prostředků na termínovaný vklad
Usnesení č. 26/U/2022
Zastupitelstvo obce po projednání s c h v a l u 
j e zrušení spořícího účtu u KB Turnov č. účtu 
107-3649330227/0100
a U K L Á D Á
starostovi obce založit termínovaný účet u KB 
Turnov na lhůtu 6 měsíců sazba 5,37% p.a dle 
nabídky KB Turnov. Na tento termínovaný 
vklad bude převedena celková částka 
ve výši 3.000.000,- . 
Usnesení č. 26/U/2022

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

9. Mimořádný audit účetnictví za období od 
11.2018 – 10.2022
Usnesením č. 27//U/2022 zastupitelstvo obce 
po projednání s c h v a l u j e zjištění cenové 
nabídky na mimořádný auditu účetnictví za 
období 11/2018 – 10/2022 a ukládá starostovi 
tento audit poptat.
Usnesení č. 27/U/2022 

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

5 0 2

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

10. Žádost o povolení Rally Bohemia 2023
Usnesení č. 28/U/2022 na základě žádosti Au-
toklubu Bohemia zastupitelstvo obce 
S C H V A L U J E
žádost o průjezd Rally Bohemia 2023, souhlasí 
s uzavírkou silnice III.třídy, 
souhlasí s objízdnou trasou, souhlasí s 
vydáním rozhodnutí o zvláštním užívání a 
uzavírky místní komunikace obcí s rozšířenou 
působností.
Usnesení č. 28/U/2022 
Zápis č. 1 ze zasedání Zastupitelstva obce Radi-
movice ze dne 23.11.2022 Stránka 5

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

5 0 2

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

11. Diskuse
Zastupitelé Vladimíra Tomšů, Hana Hanušová 
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a Robert Marek podali rezignaci na mandát 
zastupitele. Důvodem rezignace pana Roberta 
Marka je, aby byly nové volby. Tyto volby pova-
žuje za nespravedlivé k některým kandidátům 
do zastupitelstva. Paní Holubcová přednesla 
diskuzní příspěvek o stavu obce pod vedením 
nového starosty a paní Ivy Švec. Zažádala, aby 
celý text prohlášení byl uveden v zápisu.
Iva Švec se vyjádřila, že text je plný lží a po-
mluv. K celému textu se písemně vyjádří. Požá-
dala, aby její vyjádření bylo přílohou zápisu.
Starosta se též písemně vyjádří a byl by rád, 
aby jeho vyjádření bylo přílohou zápisu.
Aleš Šrytr – nemá význam dále řešit spory na 
úřadě. Aktuálně se rozpadlo zastupitelstvo a 
starosta by měl neprodleně kontaktovat krajský 
úřad a prověřit, jaký je další postup Zasedání

12. Závěr
Zastupitelstva bylo ukončeno v 18:55 hod.

Vážení zastupitelé, vážení občané, V současné 
době se nacházíme v povolebním období. Jak 
víte, na obci pracuji již pátým rokem. Začínala 
jsem s novým starostou p. Zoubkem. Hned 
jak jsme spolu začali pracovat, vmísila se mezi 
nás pí. Švec, která dávala velmi silně najevo, 
že  nám chce pomáhat, ale bohužel se ukázalo, 
že chce jenom najít nějakou „neplechu“ na 
bývalou starostku pí. Šrytrovou. Bylo to 
vyhledávání domnělých podvodných faktur, 
které měly být za doby starostování pí. Šrytrové 
vystavovány a načerno propláceny. Zprvu jsme 
tomu se starostou moc nerozuměli, jelikož 
jsme se chtěli zabývat prací pro obec a ne 
minulostí. Ale časem jsme pochopili, že touto 
cestou se určitě nechceme vydat, proto jsme 
paní Švec v jejím konání dále nepodporovali. 
Ale proč tak dlouhý začátek. Uplynuly 4 roky 
a zvolilo se nové zastupitelstvo, ale bohužel s 
některými předem dojednanými posty. Hned 
na ustavujícím zasedání byla hrstka lidí, kteří 
měli odvahu, a navrhli pí. Švec, aby odstou-
pila, jelikož její zvolení bylo předem domlu-
vené a nefér k těm, co dostali ve volbách více 
hlasů. Pí. Švec ovšem neodstoupila a získala 
vytouženou funkci jako místostarostka obce. 

Ví moc dobře, že poctivou cestou voleb by ji 
v obci skoro nikdo nevolil. V současné době 
se vypracovává Návrh rozpočtu, který jsem já, 
jakožto účetní obce, nemohla sestavovat ani 
připomínkovat. Velmi hbitě se toho ujala paní 
místostarostka s tím, že já do toho nemám 
co mluvit. To ale není pravda. Účetní obce za 
Návrh rozpočtu formálně zodpovídá a dále 
dle něj pracuje. Rozpočet obce je dozorovaný 
Libereckým krajem a Ministerstvem financí, 
a to podrobně každý měsíc před posláním 
účetní závěrky. Když nastoupil do funkce 
nový starosta p. Marek, domnívala jsem se, že 
naváže na pohodový a oboustranně důvěrný 
pracovní vztah, který jsme měli s p. Zoubkem. 
Ale bohužel se opakovala situace ze začátku 
volebního období předchozí starostky, kdy 
se opět dostavila snaha paní Švec v hledání 
domnělých kostlivců ve skříni, prohledávání 
šanonů, faktur, pracovních smluv, mé mzdy, 
údajně ukradených miliónů. Upozorňovali 
jsme p. Marka, že se opakuje situace z předcho-
zího období, ať si dá veliký pozor na to, komu 
bude naslouchat. Důležité, aby starosta a účetní 
obce spolupracovali na zajištění každodenní-
ho chodu obce a vzájemně se informovali o 
všech podstatných záležitostech důležitých pro 
správu obce. P. Marek mě ujistil, že je také pro 
vzájemnou spolupráci a podporu. Bohužel se 
tak v současné době vůbec neděje, naopak, sta-
rosta mě odřízl od informací, založil si vlastní 
email, na který si nechává zasílat skoro veškeré 
důležité informace pro obec, které k výkonu 
své funkce potřebuji, a vůbec mě neinformuje. 
Obec má před sebou mnoho úkolů, které se 
musí rychle řešit, a není jich málo, prodejna na 
návsi, čistička a zázemí na sportovišti atd.  
Z velké části je již vše předpracováno a schvále-
no dotčenými orgány, nicméně nyní se těmito 
pro obec důležitými záležitostmi nikdo nezao-
bírá, jelikož úzké vedení obce řeší nepodstatné 
věci a zdržuje se hledáním chyb předchozího 
vedení. Příkladem je například toto třetí 
zasedání, při kterém se schvaluje to, co mohlo 
být schváleno již v předchozích zasedáních 
zastupitelstva, protože to od p. Zoubka bylo 
řádně připraveno a dnes je znovu předkládáno 
ke schválení beze změny - cesta Bryknar, nová 
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silnice 1273 u nové výstavby. Po mém nepře-
tržitém tlaku a upozorňování na důležitost 
soustředit se na pro obec podstatné záležitosti 
jsem se ovšem dozvěděla, že se z iniciativy paní 
místostarostky uvažuje o rozvázání pracov-
ního poměru se mnou z důvodu špatných 
pracovních výsledků. Tady bych ráda zdůrazni-
la, že za dobu svého čtyřletého působení jsem 
úspěšně prošla všemi státními audity, a nikdy 
nebylo nalezeno vážné pochybení ve vedení 
účetnictví ani ostatních záležitostech pro obec, 
které mám ve své kompetenci. Tento útok na 
svou osobu pokládám za čistě osobní a napros-
to nepodložený, vedený za účelem dosadit na 
mé místo osobu blízkou paní Švec. Omlouvám 
se za delší slovo, ale v současné situaci jsem 
jako osoba zodpovědná občanům Radimovic 
nechtěla pouze přihlížet pro mě nepochopitel-
nému postupu pana starosty a paní místosta-
rostky v řešení záležitostí obce, a vidím jako 
svou povinnost občany o této situaci informo-
vat. Prosím celé mé prohlášení dát do zápisu s 
tím, že bude dáno jako příloha k zápisu. 

Text vyjádření starosty obce:

Vážení spoluobčané, vyjadřuji se k diskusnímu 
příspěvku paní Holubcové

1. Předem dojednané posty
Pracovní schůzky nového zastupitelstva 
ohledně obsazení funkcí, které se osobně 
paní Holubcová nezúčastnila, nechápu, jak 
může tvrdit, že posty byly předem dojednané. 
Rozdělení proběhlo běžným způsobem, někdo 
odmítl, někdo přijal. Konkrétně paní Švec 
byla až třetí v pořadí, komu byla tato funkce 
nabízena. Panu Robertovi Markovi byla funkce 
místostarosty nabízena, odmítl ji a to z časové 
náročnosti v zaměstnání. Paní Hana Rulcová 
taktéž odmítla funkci místostarosty. Myslím, že 
účetní obecního úřadu tu není od toho, aby do 
volby zasahovala nebo ji hodnotila.

2. Rozpočet
Rozpočet běžně vypracovává na obecních úřa-
dech starosta a místostarosta. Účetní dodává 
na žádost potřebné podklady, které mi i tak ne-

byly předkládány se slovy, že jsem zmanipulo-
ván paní Švec a mé osobě do toho nic není. Od 
sestavování rozpočtu je prý paní Holubcová. 
Pokud byla v předchozím zastupitelstvu jiná 
praktika, tak to byla věc starosty, jak si to sám 
zvolil. Není pravdou, že bylo paní Holubcové 
odepřeno spolupracovat na návrhu rozpočtu. 
Jmenovaná návrh rozpočtu předložila zastu-
pitelstvu. Měla proběhnout pracovní schůzka, 
kde se mělo k rozpočtu vyjádřit zastupitelstvo. 
Předložený návrh rozpočtu bylo třeba značně 
opravit, nacházelo se v něm spousty chyb. 
Nemluvím jen o samotném rozpočtu, ale i v 
součtech v jednotlivých paragrafech (jednot-
livých sloupcích). Dále bylo v rozpočtu mnou 
nalezeno spoustu nejasností, na které jsem 
chtěl odpovědi od paní Holubcové. Znovu mi 
bylo řečeno, že mi po tom nic není a že od 
sestavování rozpočtu je tu ona. Že jsem opět 
zmanipulován paní Švec, což kategoricky od-
mítám a považuji za křivé nařčení. 

3. Náhled do účetních a jiných dokladů obce
Starosta i místostarosta jsou zodpovědní za 
chod obecního úřadu. Nebráním se odbor-
né diskusi s ostatními členy zastupitelstva a 
samozřejmě i účetní. Já za sebe jsem zvyk-
lý každého člověka si ohodnotit sám. Mne 
především zajímá odbornost, ochota práce 
pro občany obce, schopnost komunikace s 
ostatními v kolektivu. V žádném případě 
nehodlám naslouchat „radám“ které pramení z 
averze jednoho člověka vůči druhému. To že se 
zajímáme s místostarostkou o účetní doklady 
a další doklady obce, považuji za nutnost k 
tomu abychom se seznámili s chodem celého 
úřadu. Odmítám jakékoli nařčení, že je to z 
jiných důvodů. Jelikož nám tyto podklady byly 
odepřeny se slovy paní Holubcové, ať si to 
nalezneme sami. Tak jsme byli nuceni hledat. 
Bohužel vždy se slovy paní Holubcové, že nám 
po dokumentech nic není. Pokud má někdo 
jakoukoli informaci o údajně zpronevěřených 
milionech, nechť to hlásí Policii české repub-
liky, je to jeho občanská povinnost. Osobně 
budu nápomocen při vyšetřování. To, že jsme 
při tom narazili na hrubé nedostatky je ovšem 
pravda. To paní Holubcová v jejím prohlášení 
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nějak opomněla. Na rozdíl od paní Holubcové, 
která neuvedla nic konkrétního. Já tedy uvedu 
několik příkladů, které jsme objevili:
- Nesepsaná smlouva s paní Burdovou
- Nevybrané poplatky za popelnice
- Nevybrané poplatky za psy
- Pozdní platby faktur řádově i o několik měsíců
- Neznalost práce na Czech-pointu, za 4 roky 
se paní Holubcová nezvládla proškolit. Občané 
si tyto služby nechávají dělat u sousedních 
obecních úřadů a naše obec za tu dobu přišla 
o nemalý příjem finančních prostředků. Když 
jsem toto žádal od paní Holubcové, bylo mi 
sděleno, že se to tu nikdy nedělalo a je s tím 
spoustu práce. Cituji: „dělá to za nás obec 
Sychrov“
- Nedostatky z kontrol finanční komise
- Nevedení došlé a odeslané pošty (taky se tu 
prý nikdy nevedla) – což rozporuje s pracovní 
náplní pracovní smlouvy paní Holubcové
- Nesrovnalosti v evidenci obyvatel
- Stížnosti dodavatelů služeb na hrubé až 
sprosté chování ze strany paní Holubcové

4. Práce starosty
Poprvé jsem se setkal s tím, že podřízený hod-
notí práci svého nadřízeného. Považuji to za 
velice nezvyklé. Z prohlášení paní Holubcové 
vyplývá, že za ten měsíc se jakoby nic důleži-
tého neudělalo. Také to považuji za nepravdu. 
Pro zastupitelstvo bylo prvořadým úkolem 
zajisti náhradní prodej potravin. To jsme po-
važovali vzhledem k vysokému počtu starších 
spoluobčanů za to nejnutnější. Zařídili jsme 
plány pro provizorní obchod, včetně povolení 
od hasičů a hygieny. Kdo něco stavěl, ví že to 
byl za tak krátkou dobu slušný výkon. Zajistili 
jsme řemeslníky, kteří provedou nutné opravy, 
což je v dnešní době velký problém. Sám 
osobně jsem se podílel na opravě podlahy v 
provizorním obchodě. Máme předběžně zajiš-
těného projektanta na výstavbu nové prodejny, 
kde se budeme snažit o využití s maximálním 
finančním výnosem pro obec. V těchto dnech 
bylo doručeno rozhodnutí o změně územního 
plánu, takže můžeme se začít věnovat přípravě 
stavby. Krom toho nám ještě ukončil pracovní 
poměr pan Demeter, takže mi nezbylo nic jiné-

ho než ho v nutné práci zastoupit. A samozřej-
mě k tomu, každodenní agenda úřadu. Velice 
bych byl rád, kdyby mi paní Holubcová sdělila 
osobu blízkou paní Švec, která by měla u nás 
pracovat. Já o takové nic nevím a rád bych se to 
dozvěděl.

5. E-mail starosty
E-mail, konkrétně: starosta@radimovice.cz 
zařídil ještě dávno přede mnou bývalý starosta 
pan Zoubek. Je samozřejmostí a všude zná-
mo, že má starosta svůj e-mail. Tento e-mail 
by měl být nadřazen dle důležitosti adrese: 
info@radimovice.cz. Důležitou informa-
ci pro starostu obce druzí občas zaslali na 
adresu info@radimovice.cz , tím se stávalo, 
že se důležité informace ke mne nedostávaly. 
Byl jsem informován zástupci jiných obcí o 
termínech školení a zasedání zástupců, ale já 
o něm nevěděl. Zjistil jsem, že tyto pozvánky 
a další důležité informace chodily na adresu: 
info@radimovice.cz a paní Holubcová mne 
neinformovala, ani je nepřeposlala, anebo, je 
přečetla a smazala. Kategoricky odmítám, že 
jsem to byl já, kdo paní Holubcovou odřízl od 
informací. Paní Holubcová mi také tvrdila, že 
dělala spoustu věcí za bývalého starostu pana 
Zoubka a chtěla, aby tomu tak nadále nebylo. 
S čímž jsem samozřejmě souhlasil. Když jsem 
si jednou dovolil zvednout telefon obecního 
úřadu (pevná linka), bylo mi sděleno, ať už 
se to víckrát neopakuje. Mám prý svůj mobil. 
Od zvedání telefonů je prý paní Holubco-
vá, která má dle svých vlastních slov mít o 
všem přehled, a je zodpovědná za chod obce. 
Zároveň mi bylo vytčeno paní Holubcovou, 
že bych měl sedět na obci v kanceláři po dobu 
její nepřítomnosti. V rozporu s tímto mi bylo 
řečeno, proč jsem pořád u sebe v kanceláři tak 
často, že paní Holubcová nemá klid na svou 
práci. Bylo mi vytýkáno, že své příchody ani 
odchody nehlásím paní Holubcové a ona neví, 
co má říkat občanům, kde jsem. Podotýkám, 
že starosta nemá určenou pracovní dobu. Pro 
občany obce jsem k dispozici 24 hodin denně. 
Účetní obce by na sebe neměla zbytečně brát 
odpovědnost vůči občanům obce. Od toho je 
zde zastupitelstvo, včetně starosty. 
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Odmítám jakékoli obvinění z útoků na paní 
Holubcovou. Naopak. Šlo mi pouze o to, aby 
vše bylo v pořádku a mohlo se pokračovat v 
práci pro obec.

Text vyjádření místostarostky obce:

Vážení spoluobčané, 
tímto reaguji na diskuzní příspěvek paní 
Holubcové přednesený na zastupitelstvu dne 
23.11.2022. Tento diskusní příspěvek je plný 
nepravd a pomluv. Z tohoto důvodu jsem celou 
záležitost předala mému právnímu zástupci, 
který provede všechny kroky vedoucí k očiště-
ní mého jména. 

Iva Švec

10. ZASEDÁNÍ
ZASTUPITELSTVA 
OBCE RADIMOVICE 
DNE 19. 12. 2022

Přítomno: 4 zastupitelů
Dále přítomni: 13 občanů

Oznámení o termínu zasedání zastupitelstva 
vč. programu bylo vyvěšeno na úřední desce 
dne 12. 12. 2022.

1. Zahájení - schválení programu, jmenování 
zapisovatele a ověřovatelů zápisu
Program zasedání:
1. Zahájení - jmenování zapisovatele 
 a ověřovatelů zápisu.
2. Kontrola zápisu z minulého jednání.
3. Schválení pravidel rozpočtového 
 provizoria
4. Volba předsedy kontrolní, finanční
5. komise a jejich členů
6. Inventury
7. Zrušení kulturní komise 

8. Schválení rozpočtového opatření
 č.:5/2022, 6/2022
9. Kontrolní a finanční výbor 
10. Informace o současném stavu
 vedení obce
11. Informace o výsledcích
 dílčího auditu ze dne 7.12.2022
12. Diskuse
13. Závěr

Námitky proti programu: nejsou    
Zapisovatelem byl určen: Hana Rulcová
Ověřovatelé zápisu: pí. Švec a p. Hoffman

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

4 0 0

Program jednání byl schválen.

2. Kontrola zápisu z minulého jednání
Usnesení č. 22/2013 - trvá
(uzavření kupní smlouvy)
Usnesení č. 02/2021 – trvá
(aktualizace nařízení zimní údržba)
Usnesení č. 32/2022 – trvá
(předání sportoviště od Sokola Radimovice)
Usnesení č. 48/2022 – trvá
(mimořádná inventarizace majetku
 – původní termín 21. 10. 2022)

3. Schválení pravidel rozpočtového provizoria
 
Nebude-li rozpočet schválen před 1. lednem 
rozpočtového roku řídí se hospodaření do 
doby schválení rozpočtu, pravidly rozpočtové-
ho provizoria.

Pravidla rozpočtového provizoria jsou v sou-
ladu s § 13 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočto-
vých pravidlech územních rozpočtů takto: 

1. Příjmy
Realizace příjmů probíhá v plném rozsahu 
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v souladu s činností úřadu a v návaznosti na 
přijatá usnesení.

2. Výdaje
Provozní výdaje mohou být čerpány pouze  
v případech:
- plnění povinností stanovených zákonem
- plnění závazků vyplývajících ze smluv 
uzavřených v předchozích letech - zajištění 
nezbytných potřeb pro běžný provoz úřadu 
a běžný provoz a údržbu majetku - řešení 
havarijních stavů, nebezpečí vzniku škody a 
dopadů živelných událostí. Kapitálové výdaje 
budou realizovány jen v případě závazků vy-
plývajících ze smluv uzavřených v předchozích 
letech nebo v případě zahájení výběrového 
řízení v předchozím roce na základě schválení 
realizace investiční akce zastupitelstvem vč. 
zajištění jejího financování. Nově lze investiční 
akci zahájit pouze v případě akce spolufinanco-
vané z dotačních titulů, kdy realizace akce a její 
financování byla schválena zastupitelstvem.

3. Financování
Splátky úvěrů budou realizovány na základě 
splátkových kalendářů.

4. Společná ustanovení
Vyjma výše uvedených pravidel nesmí správci 
rozpočtu vstupovat po dobu rozpočtového 
provizoria do žádných jednání, která by v 
budoucnu měla či mohla finančně zavazovat 
obec, a to ani tehdy, je-li v návrhu rozpočtu na 
příslušný kalendářní rok doporučeném zastu-
pitelstvu s takovým výdajem počítáno. Příjmy 
a výdaje uskutečněné v období rozpočtového 
provizoria se stávají příjmy a výdaji rozpočtu 
po jeho schválení.

V případě uplatnění opatření podle zákona o 
pravidlech rozpočtové odpovědnosti nesmí v 
souladu s §13 odst. 4 zákona č. 250/2000 Sb., o 
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů 
měsíční výdaje stanovené v bodě 2 těchto 

pravidel rozpočtového provizoria překročit 
1/12 schváleného rozpočtu pro předchozí ka-
lendářní rok. Vyšší výdaje lze stanovit pouze v 
případě, že jejich zvýšení přímo souvisí se zvý-
šením financování výdajů stanovených jiným 
zákonem nebo v případě zvýšených výdajů z 
důvodu předfinancování projektů spolufinan-
covaných z rozpočtu Evropské unie.
Usnesení č. 29/2022

Zastupitelstvo obce po projednání
S CH V A L U J E
pravidla rozpočtového provizoria

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

4 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

4. Změna v kontrolním a finančním výboru 
obce Radimovice
Dne 24.11.2022 skončil mandát zastupitelům 
Haně Hanušové a Robertovi Markovi.
Z tohoto důvodu již nemůže paní Hana Ha-
nušová zastávat funkci předsedy Kontrolního 
výboru a pan Robert Marek funkci předsedy 
finančního výboru a musí proběhnout nová 
volba předsedů těchto výborů.

Dne 24.11.2022 podal František Hoffman 
písemnou žádost o uvolnění z funkce člena 
finančního výboru. Starosta této žádosti vyho-
věl.

Předsedající Lukáš Marek navrhl zvolit do 
funkce člena předsedy kontrolního výboru
pana Františka Hoffmana.

Předsedající Lukáš Marek navrhl zvolit do 
funkce člena předsedy finančního výboru paní 
Hanu Rulcovou.
Usnesení č. 30/2022
Zastupitelstvo obce po projednání
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V O L Í do funkce předsedy kontrolního výbo-
ru pana Františka Hoffmana.

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

4 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

Usnesení č. 31/2022

Zastupitelstvo obce po projednání
V O L Í do funkce předsedy finančního výboru 
paní Hanu Rulcovo

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

4 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

5. Inventury 2022
Předsedající navrhl inventarizační komisi ve 
složení předseda komise pí Hana Rulcová, 
členové komise p. Robert Marek a pí Renata 
Hoffmanová

Usnesení č. 32/2022

Zastupitelstvo obce po projednání j m e n u j e
inventarizační komisi ve složení – předse-
da inventarizační komise pí Hana Rulcová, 
členové komise p. Robert Marek a pí Renata 
Hoffmanová
A   U K L Á D Á
provést inventarizaci majetku a závazků obce 
Radimovice vč. inventarizační zprávy k
31.12.2022. Zahájení inventury dne 1.1.2023, 
ukončení dne 28.2.2023.

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

4 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

6. Zrušení kulturní komise 
Usnesení č. 33/2022
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje 
zrušení kulturní komise a odvolání jejich členů 
předsedkyně Vladimíry Tomšů a Vítka Jenšov-
ského z jejich funkcí s platnosti od 20.12.2022.

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

4 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

7. Rozpočtové opatření 5/2022  
Usnesení č. 34/2022
Zastupitelstvo obce po projednání s c h v a l u 
j e změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 
5/2022 dle důvodové zprávy. 

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

4 0 0
Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

8. Kontrolní a finanční výbor. 
Usnesení č. 35/2022
Zastupitelstvo obce po projednání
P O V Ě Ř U J E
a) Kontrolní výbor provést kontrolu plnění 
usnesení zastupitelstva za období 01/2022 až 
31.12.2022 dále kontrolu uzavřených smluv, 
evidence obyvatelstva za rok 2022 a kontrola 
vybírání poplatků dle platných OZV. 

b) Finanční výbor provést kontrolu plnění 
rozpočtu za období 01/2022 až 31.12.2022 – 
pokladní doklady a fakturace, bankovní výpisy, 
mzdové podklady, účetní doklady 
A   U K L Á D Á 
výborům zastupitelstva obce předložit zápis z 
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provedených kontrol do 31.1.2023.

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

4 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

9. Informace o současném stavu vedení obce
 Na minulém zasedání zastupitelstva obce 
Radimovice konaném dne 23.11.2022 podali 
demisi, Vladimíra Tomšů, Hana Hanušová 
a Robert Marek. Zastupitelstvo kleslo pod 5 
členů tudíž musí být vyhlášeny nové volby do 
zastupitelstva obce Radimovice, dle zákona o 
volbách 491/2001Sb. Nyní čekám na termín 
z krajského úřadu Liberec. 
Zastupitelstvo obce Radimovice se nyní skládá 
ze čtyř členů, je usnášeníschopné. Starosta 
obce může podepisovat a schvalovat smlouvy, 
dohody o provedení práce a činnosti, platit 
nezbytně nutné náklady na udržení chodu 
obce. Nesmí se však schvalovat dlouhodobé 
investice, které by mohly zatížit nové zastupi-
telstvo obce.

10. Informace o výsledcích přezkumu hospo-
daření obce ze dne 7.12.2022 
Dne 7.12.2022 byl proveden Krajským úřadem 
V Liberci kontrolóři dílčí přezkum hospodaře-
ní obce za období 1-10/202. Informace zjištěné 
tímto přezkumem jsou neveřejné. Dle pokynů 
Krajského úřadu může o výsledcích tohoto 
dílčího přezkumu obec informovat ústně na 
veřejném zasedání, ale nesmí ho zveřejnit 
v písemné podobě.
V únoru roku 2023 bude proveden ještě pře-
zkum hospodaření obce za období 11-12/2023 
a poté bude celá zpráva o přezkoumání hos-
podaření obce za rok 2022 v plné verzi (včetně 
dílčího přezkumu) zveřejněn na úřední desce. 

V rámci přezkoumání hospodaření byly zjiště-
ny chyby a nedostatky závažného

charakteru spáchání přestupku a v neúplnosti, 
nesprávnosti nebo neprůkaznosti účetnictví.

11. Diskuse
Vážení spoluobčané, než předám slovo do dis-
kuse, je mou povinností vás všechny informo-
vat o následujících skutečnostech. 

Od začátku mého nástupu do funkce starosty 
obce Radimovice jsem se snažil co nejrychleji 
převzít od paní účetní oněch zmiňovaných 
80% práce, které dle jejích slov vykonávala za 
pana Zoubka. Což znamenalo seznámení se 
s veškerými smlouvami a další dokumentací 
potřebné k vedení obce. Od samého začátku 
mi bylo odmítáno poskytování podkladů, které 
jsem si tedy musel zajistit.

Byly zjištěny následující skutečnosti:  

Docházelo zde k vyplácení hotovosti bez 
jakýchkoliv podkladů. Uzavřené a proplacené 
DPP nebyly v některých případech podepsa-
né. Vybíraly se správní poplatky, aniž by byl 
vydán příjmový doklad, nebo bylo zaneseno do 
účetnictví. 
Doklady nebyly zúčtovány v období, ke které-
mu účetně patřili, čímž došlo ke zkreslování 
měsíčních výkazů hospodaření (bankovní 
výpis z KB za měsíc 7/2022 byl zaúčtován až 
v období 25.8.2022-31.8.2022).

Nebyla řádně vedena kniha došlé a odchozí 
pošty.

Chybná a neúplná evidence došlých a vyda-
ných faktur a tím docházelo k jejich proplácení 
po splatnosti. Nyní stále přicházejí upomínky 
k nezaplaceným fakturám.

Nesprávné a neúplné podklady ke mzdám. 
 
Díky chybné evidenci placení odpadů, vznikla 
škoda jak obci, tak jejím občanům. Změny byly 
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hlášeny s velkým zpožděním nebo vůbec. Způ-
sobená škoda se nyní vyčísluje. Tato skuteč-
nost bude dál ohlášena k prošetření orgánům 
činných v trestním řízení.

Bylo zjištěno porušení zákona (několik para-
grafů) ze strany paní účetní ohledně vykonává-
ní OPP v obci a to již řeší státní zastupitelství.  

Dále docházelo k porušování GDPR ze strany 
paní účetní a to tím, že se z nezabezpečeného 
a soukromého PC přihlašovala na vzdálenou 
plochu PC OÚ Radimovice a na bankovní účty 
obce Radimovice. Přihlašování k bankovnímu 
účtu trvalo i během její pracovní neschopnosti. 
Byl ji tudíž zrušen přístup ke všem bankovní-
mu účtům Obce Radimovice.

Dále bylo zjištěno, že doposud nebyla uzavřena 
nájemní smlouva na obecní byt s paní Janou 
Burdouvou - usnesení zastupitelstva ze dne 
ze dne 25.7.2022 - Usnesení č. 43/2022. Bude 
řešeno uzavřením dodatečné nájemní smlouvy.

Dotaz: p. Robert Marek- „Kdo zajišťuje účet-
nictví teď, když je paní Holubcová nemocná?„
Odpověď: pí Iva Švec – „Současný stav se 
snažíme operativně řešit s panem starostou 
a jednáme s firmu o zajištění účetnictví naší 
obce.“

Dotaz: pí Hana Čápová „Může být s paní účet-
ní rozvázán pracovní poměr, když je v pracov-
ní neschopnosti“?
Odpověď pí Vladimíry Tomšů: Ne
Odpověď starosty: Ano může. Tato výpověď 
jak je sepsána, to umožňuje. Dokument je 
právně podložen a sepsán pí Mgr. Janou Zwyr-
tek Hamplovou. 
Informace pana starosty ohledně zahájení 
provozu provizorního obchodu v budově 
obecního úřadu- od 1.1.2023 za podmínek, že 
nedojde k nějaké skryté technické závadě.

12. Závěr
Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.35 hod.
Zapsal/a: Hana Rulcová

11. ZASEDÁNÍ
ZASTUPITELSTVA 
OBCE RADIMOVICE 
DNE 29. 12. 2022

Přítomno: 4 zastupitelů
Dále přítomni: 6 občanů

Oznámení o termínu zasedání zastupitelstva 
vč. programu bylo vyvěšeno na úřední desce 
dne 20. 12. 2022.

1. Zahájení - schválení programu, jmenování 
zapisovatele a ověřovatelů zápisu
Program zasedání:
1. Zahájení - jmenování zapisovatele 
 a ověřovatelů zápisu.
2. Kontrola zápisu z minulého jednání.
3. Schválení rozpočtového opatření č.: 6/2022
4. Informace o hospodaření obce Radimovice 
5. Diskuse
6. Závěr

Námitky proti programu: nejsou
Zapisovatelem byl určen: Hana Rulcová
Ověřovatelé zápisu: pí. Švec a p. Hoffman

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

4 0 0

Program jednání byl schválen.

2. Kontrola zápisu z minulého jednání
Usnesení č. 22/2013 – trvá
(uzavření kupní smlouvy)
Usnesení č. 02/2021 – trvá
(aktualizace nařízení zimní údržba)
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Usnesení č. 32/2022 – trvá
(předání sportoviště od Sokola Radimovice)
Usnesení č. 48/2022 – trvá
(mimořádná inventarizace majetku
– původní termín do 21.10.2022)

3. Rozpočtové opatření č. 6/2022  
Usnesení č. 36/2022
Zastupitelstvo obce po projednání s c h v a l u j 
e změnu rozpočtu – rozpočtové opatření 
č. 6/2022 dle důvodové zprávy. 

HLASOVÁNÍ

PRO PROTI ZDRŽEL SE

4 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo schváleno.

4. Informace o hospodaření obce Radimovice 
Iva Švec – místostarostka:
Na základě výzvy od Krajského úřadu nám 
byla uložena povinnost zajistit zpracování 
účetnictví za 11-12/2022 a zpracování roční 
uzávěrky. Pracovnice úřadu pí Holubcová je 
v dlouhodobé pracovní neschopnosti.
Pracovníkem Krajského úřadu nám byla dopo-
ručena firma, která má zkušenosti s vedením 
účetnictví pro obce. Tato firmy souhlasila, 
že naší agendu převezme, včetně zpracování 
mezd, GDPR a všech povinných vyhlášek 
i směrnic, které nebyly celé minulé volební 
období aktualizovány.

Při přebírání podkladů za období 1-10/2022 
bylo zjištěno, že dřívější zpracování je natolik 
chybné a neúplné, že nejde opravit a musí se 
udělat kompletní rekonstrukce.

Nyní čekáme na povolení od Krajského úřadu 
a Ministerstva financí, kteří schválí prodlouže-
ní lhůty pro podání roční uzávěrky. Oboje bylo 
již předběžně telefonicky odsouhlaseno.

Dále byly Krajským úřadem a účetní firmou 

ujištěny nesrovnalosti v účetnictví za rok 
2021. Do dřívějších období se již nedá účetně 
zasáhnout a provést opravy a z tohoto důvodu 
jsme byli povinni objednat audit za období od 
11/2018 – 12/2021.

Do budoucna bude tedy vše zajišťovat smluvní 
účetní firma a na OÚ Radimovice bude povin-
nost zajistit provoz v úředních dnech a běžnou 
administrativu spojenou s fungováním obce. 
Tato činnost by byla zajišťována pracovníkem 
na DPČ (vhodné pro ženy na rodičovské dovo-
lené nebo v důchodu).

Dojde tak k úspoře mzdových nákladů cca 
500.000,- Kč ročně tj. 2 miliony za čtyřleté 
volební období a tyto prostředky mohou být 
použity na výstavbu nového obchodu.

V roce 2022 podle předběžných výsledků čin-
nost obecního úřadu a mzdové prostředky od-
čerpají z rozpočtu cca 56 % příjmů. Dále obec 
zajišťuje provoz víceúčelové budovy, údržby 
chodníků a cest v obci, hřiště, spolků apod.

Z toho vyplývá, že většinu rozpočtu spotřebuje 
na režie obce a na investice zbývá již mini-
mální částka. Přičemž dle kontroly dokladů se 
domnívám, že dost velká částka výdajů nebyla 
využívaná hospodárně a nebyla potřeba.

Pokud obec chce v následujícím volebním 
období ufinancovat všechny plánované akce 
(především výstavbu obchodu s potravinami 
na návsi) měla by začít šetřit.

Obec nyní pochopitelně zajistí chod v rozsahu 
v jakém jsou obyvatelé zvyklí, a to provoz 
výjezdové jednotky, spolků a kulturní akce. 
Nicméně všechny vynaložené prostředky by 
měly být vydány na základě pečlivého uvážení.

5. Diskuse
Předsedající Bc. Lukáš Marek informoval pří-
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tomné občany o datu konání nových voleb do 
zastupitelstva obce Radimovice a to 25.3.2023. 
Nejzazší termín odevzdání kandidátních listin 
je 18.1.2023 do 16:00 hodin na adrese: Skálova 
466, Turnov.  Dále byl upřesněn minimální 
počet podpisů na peticích pro nezávislého kan-
didáta 18 podpisů a pro sdružení nezávislých 
kandidátů 25 podpisů.

Další informace poskytne pí Kateřina Vrábl’ová 
(odbor správní), tel.:  481366111

6. Závěr
Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18:20 
hod.

Zapsala:  Hana Rulcová

Kroužek mladých hasičů v roce 2022
Válečný konflikt na Ukrajině se dotkl také 

kroužku mladých hasičů. Ihned po nastěhová-
ní ukrajinských uprchlíků do naší obce jsme 
mezi své řady přijali Vláďu, který se velmi 
rychle zapojil a stal se plnohodnotným mla-
dým hasičem. 

Soutěžní sezona začala v dubnu Sedlejo-
vickým Srandamačem, tradičně netradičním 
požárním útokem. Na obvodovém kole hry 
Plamen, které se uskutečnilo v Příšovicích se 
družstvo starších dětí umístilo na 4. místě. 
V červnu jsme odjeli do Radostína, poměřit 
síly na Radostínský Srandamač. Velká motiva-
ce zvítězit nás porazila, ale to nás neodradilo 
od dalších soutěží. Na začátku září odjelo 5 
jednotlivců do Křížan na velmi oblíbenou, ale  
i fyzicky náročnou soutěž TFA Junior.

Druhé a třetí místo pro SDH Radimovice 
ukázalo, že máme ve svých řadách fyzicky 
zdatné jedince. Letos se závod požárnické 
všestrannosti konal o měsíc dříve, než jsme 
byli oproti jiným rokům zvyklí. Nečekal nás 
sníh, ale příjemné počasí a zázemí v Českém 
Dubu. Družstvo starších doběhlo na 4. místě. 
Po ukončení soutěžní sezony jsme se vydali 

na výlet do Hop arény v Liberci, kde se děti 
vyřádily na trampolínách. Závěr roku patřil 
návštěvě vánočních trhů v Turnově. 

Od nového roku opět pokračujeme se zimní 
přípravou v tělocvičně základní školy v Koby-
lech, abychom byli připravení na novou soutěž-
ní sezonu. Kdo má chuť protáhnout své tělo a 
být členem soutěžního družstva mladých hasičů 
Radimovice může přijít v pátek mezinás.

Dagmar Šrytrová

VÝJEZDOVÁ JEDNOTKA OBCE 
RADIMOVICE – JAKÝ BYL ROK 2022?

Dobrý den všem občanům obce Radimovice 
a také čtenářům tohoto Zpravodaje. Dovolte 
mi, abych Vás v tomto článku informoval o 
činnosti Výjezdové jednotky sboru dobrovol-
ných hasičů obce Radimovice v uplynulém 
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roce 2022. Informuji Vás z pozice zástupce 
velitele Výjezdové jednotky a člena SDH Radi-
movice, ve kterém se členové jednotky na tuto 
službu od útlého věku připravovali a další se i 
nadále připravují.

Na začátek si dovolím být více formální a na-
píši zde pár jednoduchých faktů, ale pokusím 
se to udělat velmi stručně. Obec na základě 
zákona č. 133/1985 Sb. zřizuje a spravuje jed-
notku sboru dobrovolných hasičů obce. Obec 
je na základě tohoto zákona povinna zajistit 
školení, vybavení a funkčnost této jednotky. 
Obec může zrušit dobrovolnou jednotku 
požární ochrany jen se souhlasem hasičského 
záchranného sboru kraje. Pokud tak obec uči-
ní, musí si funkci této jednotky zajistit jiným 
způsobem v jiných obcích, standardně je to 
formou placené služby. Činnost ve Výjezdo-
vé jednotce sboru dobrovolných hasičů obce 
vykonávají členové na základě dobrovolnosti. 
Tato činnost se při hašení požáru, provádění 
záchranných prací při živelních pohromách 
a jiných mimořádných událostech považuje 
za výkon občanské povinnosti. Tato funkce je 
vykonávána bez nároku na odměnu. Tolik pro 
někoho možná nudné fakty, pro jiného možná 
zásadní informace. Ne každý v obci je ochoten 
tyto fakty vnímat tak, jak je udává výše zmíně-
ný zákon a selský rozum. Ne každý je schopen 
si uvědomit, že Výjezdová jednotka obce, 
kterou finančně zajištuje obec, je něco jiného, 
nežli je Sbor dobrovolných hasičů – SDH Radi-
movice, což je dobrovolný spolek, financovaný 
z vlastních zdrojů. Pokud tedy někdo z občanů, 
či dokonce zastupitelů, chce Výjezdovou 
jednotku obce zrušit, má na svůj přístup jistě 
právo. Jde ale o to, jestli je to morálně správně 
a také o to, jestli to bude obci ku prospěchu? 

Nyní tedy z „nudných“ paragrafů k něčemu 
jednoduššímu a více akčnímu.

Výjezdová jednotka obce spadá do kategorie 

JPO5, což je jednotka pouze s místní působ-
ností – primárně tedy vyjíždí k událostem na 
katastru obce. Stávající Výjezdová jednotka 
čítá 11 členů. Věkové rozmezí 28 až 51 let. Dva 
členové na pozici Velitel jednotky / družstva, 
z nichž jeden je profesionální hasič a druhý je 
proškolený a certifikovaný dobrovolný hasič. 
Pět členů zastává funkci Strojník / řidič, což 
je další ze školených a certifikovaných funkcí. 
Dva z nás jsou čerstvě proškolení Nositelé 
dýchací techniky a společně s profesionál-
ním velitelem máme tedy celé družstvo, které 
v případě nutného zásahu může s dýchacími 
přístroji vstoupit do budovy nebo zakouřené-
ho prostoru a tam provádět záchranné práce. 
Dále máme tři hasiče proškolené na práci 
s motorovou pilou.  V loňském roce absol-
vovalo 9 členů Kurz první pomoci. Všichni 
členové jsou registrováni v aplikaci Fireport, 
která jim v případě poplachu dá přesnou 
informaci o stupni poplachu, místě zásahu a 
dostupných silách družstva i dalších jednotek 
HZS. Jednotka disponuje zásahovým vozidlem 
Ford s přípojnou károu. Standardní hasičské 
vybavení doplňuje motorová pila, centrála a 
3 zásahové dýchací přístroje. Většina členů 
má plnohodnotný zásahový oblek pro hašení 
v budově, část družstva zatím stále disponuje 
jen lehkým zásahovým oblekem, ve kterém 
nesmí k přímému požáru. V blízkosti ohně je 
rozdíl v této výstroji znatelný prakticky oka-
mžitě. Členové jednotky se pravidelně schází 
v hasičárně, starají se o svěřenou techniku, 
školí se v práci se svěřeným náčiním a vyba-
vením, provádějí kondiční jízdy s výjezdovým 
vozidlem Ford. Dle potřeby se ve svém volném 
čase účastní jednotlivých kurzů. V některých 
případech každý rok, v jiných každý třetí, až 
pátý rok (trvání kurzu je většinou v rozmezí 
16-40 hodin a koná se o víkendech).  Toto 
vše je ta klidnější část práce členů Výjezdové 
jednotky. Zvuk sirény, který představuje 25 
vteřin trvalý tón, 10 vteřin přestávka, 25 vteřin 
trvalý tón, totiž znamená poplach a mimořád-
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nou událost. V tomto případě padá vše z ruky 
a dle aktuální situace, denní, či noční hodiny 
se běží pro adekvátní oblečení, klíče, mobil, 
boty a spěchá se co nejrychleji k hasičárně. 
Zde se musíte rychle převléci do zásahového 
obleku, sebrat potřebné vybavení, zapřáhnout 
výjezdovou káru za zásahový Tranzit a vyrazit 
na místo události. Samozřejmostí je neustálá 
komunikace s operačním důstojníkem na HZS 
Liberec. U velitelů je to pak i zodpovědnost 
za životy a zdraví členů jednotky, případně 
dalších účastníků mimořádné události. V loň-
ském roce jsme měli celkem 7x možnost si 
své schopnosti a zkušenosti otestovat v reálné 
akci. Zde bych chtěl vyzvednout to, že až na 
jeden loňský zásah, který probíhal v čase, kdy 
jsme byli všichni v práci mimo obec, se nám 
vždy podařilo sejít se v počtu alespoň 7 hasičů 
a dojezd na místo události zvládáme dříve, 
nežli profesionální jednotky HZS z Turnova a 
okolí. První výjezd byl 30. ledna v 8.47 ráno a 
ten poslední 23. prosince ve 13.29 odpoledne. 
Většinou se jedná o spadlé stromy na silnici 
z Radimovic do Třtí, nebo stromy spadlé na 
vedení NN na témže místě. Nutno podotknout, 
že naštěstí. Občas se totiž červený kohout 
projde po nějaké střeše, či zaklepe na vrata, a 
to je pak horší. Hned 14. února došlo k požáru 
dveří na objektu domova seniorů na Sychrově. 
Díky rychlému zásahu zaměstnance domova, 
který je zároveň členem naší jednotky, se požár 
podařilo rychle uhasit, takže 4 profesionální 
družstva z Turnova a Liberce již neměla více 
další práce. Horší to už bylo 2. dubna, kdy 
došlo k většímu požáru kůlny a okolního 
zařízení na jednom z objektů v Radimovicích. 
Poplach byl vyhlášen v 1.28 ráno. Přesto byla 
naše jednotka během pár minut na místě jako 
první, zahájila průzkum a přípravu hasebních 
prací. Teprve po nás dorazily další jednotky 
profesionálů z Turnova a Hodkovic. Tentokrát 
se jednalo opravdu o celkem složitou situaci, 
kdy došlo k požáru 3 objektů a okolní skládky 
dřeva. Požár se částečně rozšiřoval na sousední 

budovy, ale díky včasnému a cílenému hašení 
a díky pomoci místních hasičů profesionálním 
jednotkám, byly všechny požáry uhašeny a 
škody tak minimalizovány. Znalost místního 
prostředí, přístupových cest a obyvatel daných 
objektů, se v této situaci ukázala jako nanejvýš 
důležitá! Každoročně ale jednotka plní i jed-
nodušší úkoly, například při pálení čarodějnic. 
I v tomto případě jde v zájmu zajištění maxi-
mální bezpečnosti o profesionální práci při 
zapalování, hlídání a úklidu ohniště. 

Pro letošní rok počítáme s pomocí obci 
při kácení lip na návsi, během kterého dojde 
k praktickému proškolení dalších členů jed-
notky pro práci s motorovou pilou. Opět rádi 
pomůžeme při pálení čarodějnic, případně při 
další potřebné činnosti. Zároveň budeme dou-
fat, že se i nadále podaří jednotku a zásahové 
vozidlo doplňovat vybavením, potřebným pro 
zdárné a bezpečné zásahy při všech událos-
tech. Hlavně bych ale všem přál, aby nás nikdo 
nepotřeboval v zásahovém obleku se zapnu-
tým majákem a sirénou.

Ladislav Dvořák – zástupce velitele
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K příspěvku pana L. Dvořáka (zástupce velitele 
výjezdové jednotky obce)

Od útlého dětství jsem měl možnost vyrůstat 
pod vedením p. Ing. Václava Holečka a Ing. 
Vendulky Rozkovcové v kroužku mladých ha-
sičů v Radimovicích. Díky jejich snaze a hlavně 
trpělivosti, jsme jako družstvo mladých hasičů 
nejednou získali úspěchů nejvyšších. Díky nim 
jsem měl o hasičích širší mínění. Později, když 
jsem se rozhodoval o svém budoucím povolá-
ní, měl jsem jasno. Stal jsem se profesionálním 
hasičem.  Tolik k mé hasičské historii. 

Velké díky patří i dnes vedoucím mladých 
hasičů, za vše, co dělají pro to, aby hasičské 
jméno, které sahá hluboko do historie naší 
obce Radimovice nebylo zapomenuto. Velké 
díky patří všem členům výjezdové jednotky, 
kteří bdí nad bezpečím obce. 

Byl bych tedy naprostý hlupák, kdybych jak-
koliv uvažoval o zrušení výjezdové jednotky. 
Již od samého začátku mého starostování jsem 
vyjádřil naprostou podporu jak spolku, tak 
výjezdové jednotce. Od samotného začátku 
jsem řekl i zastupitelům, že mám jediný repre-
sivní orgán v obci, a to je výjezdová jednotka. 
Tu budu podporovat vždy. Pokud mají dělat 
dobrou práci, musí být o ně kvalitně postaráno.  
Co se spolků týče, tak všechny spolky, které 
dělají poctivou práci budu rád podporovat.  
Tímto dementuji tvrzení, že bych bral v úvahu 
jakékoliv rušení.

Bc. Lukáš Marek – starosta obce

DĚNÍ V RADIMOVICÍCH

22.10.2022 se konaly podzimní dílničky, 
které měly být součástí pouštění draků. Díky 
nepříznivému počasí, se draci pouštěli o týden 
později. 

29.10.2022 se konala na vršku u Lip drakiáda. 
Tentokrát spíš létali rodiče dětí s draky, nežli 
draci po obloze. Vítr nám moc nedopřál. I tak 
jsme si to všichni užily.

4.11.2022 se uskutečnil prví ročník Strašidel-
ného lesa, ale opět nás zradilo počasí a tak 
se strašidla schovala do Strašidelného domu. 
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Akce se i v nepříznivém počasí opravdu poved-
la. Strašidla byla opravdu děsivá, ale strašidel-
nost mírnila dle odvážnosti dětí. Někdy stačilo 
i jen tak stát a děti strašidla jen pozorovaly se 
zatajeným dechem.

5.11.2022 Skákal ve víceúčelové budově Kozel. 
Po dlouhé době mohli Radimovičtí vyjít za 
písničkou v místě bydliště a akce se opravdu 
povedla.

12.11.2022 Jsem měl tu čest přivítat naše 
nejmenší občánky v krásném prostředí zámku 
Sychrov. Od naší obce dostali do kolébky 
krásný dar.
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19.11.2022 Byly uspořádány vánoční dílničky

19.11.2022 Provedena oprava podlahy v pro-
vizorním obchodě. Tímto děkuji našemu 
sousedovi, že si udělal čas a pomohl mi. Není 
lehké sehnat dobrého řemeslníka, co si udělá 
čas téměř okamžitě.

27.11.2022 Byl na návsi za zpěvu koled dětí ze 
ZŠ Radostín a hudebního doprovodu Terky 
Röslerové rozsvícen vánoční strom a přivítán 
Advent. Účast byla obrovská. Přichystali jsme 
ochutnávku domácího pečení a dva druhy ne-
alkoholického punče. Vzhledem k omezenému 
počtu zastupitelů/obsluhujících bylo občerstve-
ní zcela zdarma.
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4.12.2022 Mikuláš a jeho družina proházeli 
obcí s kárkami a nůší plných odměn. Děti byly 
hodné, milé a někteří měly nachystanou i bás-
ničku, písničku a nebo dárek pro andílky.

15.12.2022 Byla provedena malba v provizor-
ním obchodu

17.12.2022 Proběhl první ročník soutěže o 
nejkrásnější perníkovou chaloupku v Radimo-
vicích. Celkem se zúčastnilo 6 chaloupek a ta 
vítězná „Z 12 měsíčků“ patřila Bětce Čadkové. 
Příjemnou vánoční náladu nám poskytla i paní 
Renata Hoffmanová svojí nádherou sbírkou 
vánočních pohlednic.
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27.12.2022 Otevřen provizorní obchod v pro-
storách Obecního úřadu.

28.12.2022 TJ Sokol Radimovice pořádal ping-
-pongový turnaj. Při této akci bohužel vznikl 
rušivý hluk v nočních hodinách, po upozor-
nění se hluk ztišil a organizátoři se posléze 
omluvili.

14.1.2023 Zastupitelé obce uspořádali tradiční 
posezení se seniory. Vystoupila taneční škola 
ILMA Turnov, hrála živá hudba duo Tandem. 
Všichni přítomní byli nadšení, co dokáží malé 
děti. Akce se vydařila a nesla se v přátelském 
duchu až do konce. Foto p. Slávek Suchý
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15.1.2023 Jsem měl tu čest, zúčastnit se na vý-
roční valné hromadě sboru dobrovolných ha-
sičů v Radimovicích. Krom úspěchů mladých 
hasičů, jsem se dozvěděl i o činnosti výjezdové 
jednotky.

PREZIDENTSKÉ VOLBY
13.1.-14.1.2023 Proběhlo první kolo volby 

prezidenta České republiky. Volební účast 
v naší obci byla vysoká (75,7% voličů) , ve dru-
hém kole se bude rozhodovat mezi gen. Petrem 
Pavlem a Ing. Andrejem Babišem. 
Druhé kolo prezidentských voleb proběhne 
dne 27.1.-28.1.2023. 

NOVÉ VOLBY DO ZASTUPITELSTVA 
OBCE RADIMOVICE

Blíží se nám nové volby do zastupitelstva 
obce Radimovice. Termín voleb je 25.3.2023

Lidé se mne často ptají, zdali budu znovu 
kandidovat. Pokud máte i vy tuto otázku, tak 
budu. Tím se dostáváme k věci, že do voleb 
jdou opět dva občané Radimovic stejného 
příjmení. Jak p. Robert Marek, 

tak i já Bc. Lukáš Marek 
(nynější starosta obce Radimovice). 
Prosím, věnujte pečlivě svou pozornost jmé-
nům, které chcete volit, aby jste se neuvedli 
v omyl. 
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